

Referat fra Helios bestyrelsesmøde 11. august 2025

Indkaldt: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard, Anne-Mette Momsen, Jette Møller. **Suppleanter:** Palle Eriksen, og Christian Elmelund-Præstekær (frivilligt om suppleanterne deltager i mødet)

Ordstyrer: Lars i "lige måneder", Sofie i "ulige måneder"

Referent: Hanne mfl. online

Dagsorden:

	Karakter	XX	Forklaring	kommentarer	Referat	Ansvarlig
1.	Godkendelse af referat fra d.				Godkendt	
2.	Godkendelse af Dagsorden				Godkendt	
3.	Opfølgning fra sidste møde		Undersøge om vi har betalt skat - eller om vi eventuelt kan få penge retur. Mangler vi en kasserer og en sekretær ift. vores vedtægter?		Opgaven ligger ved Økonomigruppen, som arbejder videre. Punktet skydes til næste gang, hvor vi forhåbentligt er fuldtallige.	Økonomigruppen Skal sættes på dagsordenen til næste gang
4.	Storformatprinter	ntc	Godkendelse af tilbud på storformatprinter fra Peter Eduard	Se tilbud under Bilag. LK: Jeg stemmer for. Vi sparer. Og vi kan sælge igen. Vi kan sælge prints til andre for stykpris	Vi vil gerne investere i en printer - vi vil dog gerne undersøge andre muligheder end lige 350'eren.	Nils undersøger.
6.	Ny samarbejds kontrakt med kommunen fra febr. 26	hh/lk	Forslag: Der skal nedsættes et udvalg, som forhandler ny aftale med kommunen?	Nuværende aftale som Bilag	Processen omkring kontrakten drøftes på §7 mødet på torsdag. På næste bestyrelsesmøde skal der nedsættes et udvalg, som arbejder med kontrakten.	Hanne, Nils og Lars drøfter på §7 mødet. Punktet sættes på til næste gang.
7.	Koncerter i fremtiden	hh			Der er nedsat et musikudvalg. Bestyrelsen har	

					besluttet, at bestyrelsen ikke skal godkende events/koncerter på samme måde som tidligere.	
9.	Faste dage for bestyrelsesmøde	lk	Er der stemning for "hver første mandag" i hver måned ?			Punktet udsættes til næste gang.
10.	Regnskabsgruppen	je, lk, Monse	Vi er ved at være på plads og vi tror det er godt		Vi fortsætter med Unicon - Lene fortsætter som bogholder. Økonomigruppen fortsætter med at mødes én gang om måneden.	
11.	Sociale Medier tiltag	lk	Hvor er vi , hvor skal vi hen ? Lars har forslag der skal supplere det vi gør nu. Forvent overraskelse.		Lars orienterer om muligheden for konsulentbistand til SoMe. Vi skal være OBS på at få lavet begivenheder på Facebook.	
12.	Besøg fra grupperne	lk	Tråden tages op hvor vi kom fra fra næste gang.		Vi ønsker ikke at fortsætte med besøg. Repræsentation fra bestyrelsen i rep-gruppen kunne være interessant.	
13.	Vision, Mission	lk	Opsamling på hvor er vi , hvad mangler vi. Hvor kan vi læse om vores resultater. Skal der laves plakat.		Vi mangler rep-gruppen og op.-gruppen. Sofie planlægger med rep-gruppen i sept.	
17.	Forpagtningsudvalg	JE	Staffetten gives videre. Hvem vil overtage?		Hanne undersøger med Peter. Peter afløser Johnny fra oktober.	
18.	evt				BBC vil gerne give tilladelse til at vise The Last Proms.	

					Eventgruppen går videre med ideen. Der er premiere på DR Symfoniorkester.	
--	--	--	--	--	--	--

Næste møde: tirsdag d. 9. september